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Skolebestyrelsen Magleblik Skole 
15. januar 2024 kl. 17.30 – 19.30 Magleblik Skole, konferencen  

 
 

Dagsorden 

 
Forældrerepræsentanter: 
Mie Mai Reimers - formand 
Bastian Kern - næstformand 
Lena Porsing Halberg 
Tanja Uldal Jørgensen 
Pernille Mikkelsen Holm 
Peter Jelstrup 
Jannie Vilsøe 
 
Forældre suppl: 
 

Medarbejderrepræsentanter: 
Gitte Siglev, lærer 
Trine Furbo, pædagog 
 
 
Medarbejder suppl: 
Peter Zethner-Møller, lærer 

 

 

Elevrepræsentanter: 
 
 

 

 

Ledelsesrepræsentanter: 
Wenche Fogsgaard, skoleleder 
Mette Bloch, faglig leder 
 
 

 
Afbud: Tanja Uldal Jørgensen 
 
Ordstyrer: Referent:  

Punkter til næste møde:  
   

 

Nr. Indhold 
Beslutning 

Tid Bilag 

 

1. 

 

Godkendelse af dagsorden samt velkommen 

 
Beslutning 

 

Godkendt 

 

 

 

5 

min. 

 

 

2. 
 

  

Planlægning af SB-arrangement i Gjethuset 
 

Orientering og Beslutning 

 

Pernille skriver udkast til invitation, der 
sendes til formand og Wenche. Forældre, 

medarbejdere, elever fra 5. årgang. Plads 

til omkring 400. 

 

25 
min. 
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Onsdag den 28. februar kl 17-00-21.00 i 

Gjethuset. Med foredragsholder lærer 

Imran Rashid (om skærmfri skole) 

Kan også inviteres: 

- Andre skolebestyrelser  

- PPR 

- Forebyggelserskonsulenter 

- Kriminologen – Troels 

- Sundhedsplejersker 

Ugeavisen: Formanden og Wenche 

Lene melder afbud til arrangementer. 

Men formanden opfordrer stærkt til, at 

alle bestyrelsesmedlemmer dukker op. 

 

 

 

3. 

 

Skolebestyrelsesvalg i foråret 

 

Orientering samt dialog/ Mie Mai 

 

 

 

 

Bastian finder og redigerer tidligere 

opslag om, hvilke opgaver det indebærer 

at være i bestyrelsen.  

Liste over, hvem der er på valg, skal 

udarbejdes. 

Formanden orienterer om, at 

undervisningsministeriet har planer om at 
øge indflydelsen for skolebestyrelser. Bla 

principper om: Motion hver dag. 

Teknologiforståelse. Samtidig vil man 

 

30 

min. 

 

 



        Magleblik Skole 

 

3 

 

give mere kompetenceudvikling til 

skolebestyrelserne.  

 

4. 

 

 

Overgange og sundhed  

 

Orientering samt dialog v/ Wenche 

 

 

 

Pernille Holm orienterede: 

En ide fra Wenche, som bestyrelsen kan 

førstegangsdiskutere:  

Skolen er nu organiseret i ind- og 

udskoling. Mellemårgangene – fjerde og 

femte – bør måske have nogle 

overgangsaktiviteter, der rækker ind i 

udskolingen? 

Rent konkret: 

Tre dage om ugen efter frokost, hvor 

eleverne på tværs af små og store 

klasser har aktiviteter sammen. Det 

kunne være boldspil, fælles naturfaglig 

undervisning. Praktiske fag – for at 

nævne et par stykker. 

Konsekvenser til diskussion: 

- Hvlke timer skal tages ud af 

skemaet? 

Bestyrelsen: 

Lene: Kan give nogle elever en 

succesoplevelse (som måske ikke har 

nemt ved de traditionelle fag) 

Bastian: rigtigt godt for elever, der er 

glade for at bevæge sig. Spille fodbold fx 

 

25  

min. 

 

Bilag A 

 

Oplæg 
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Mette: De små kan også komme ind 

over. Læsevenner for de små klasser i 

tredje fx 

Gitte: Mange af tiltagene er jo i gang. 

Husk at bygge oven på dem, vi allerede 

har.  

Pernille: Ideen åbner op for at give 

undervisning på andre betingelser og 

måder end den traditionelle.  

Formanden: Vigtigt at få det rigtigt 

formidlet til forældrene. At der ikke blot 

er en ekstra emneuge på tværs. Men af 

læringen beholdes.  

Formanden: Ideen passer rigtigt godt ind 

i de tiltag, skolen allerede står for. Endnu 

en vej ind på den motorvej, der nu er 

etableret. Og vi har brug for tiltag der 

gør, vi bliver mere attraktive i vores 

tilbud som skole.  

Konklusion. Bestyrelsen er åben over for 

ideen. Vi bliver skolen, der tør gå nye 

veje! 

Praktisk: Fondansøgninger kunne give 

midler til at kunne noget ekstra i 

forbindelse med anderledes undervisning.  

 

5. 

 

 

Nyt fra 

Orientering  

 
a) Formanden - kostpolitik 

b) Skolens ledelse - Er det første regnskab kommet?? 

c) Medarbejderne 

 

 

A) Formanden: 

Kostpolitik. Der er endnu ikke 

kommet oplæg fra 

kommunen. Derfor går vi i 

gang med vores egne tiltag. 

 

25 

min. 
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 Herunder fx om energidrikke 

skal være tilladte. Med i 

udvalg:  Trine (medarb.) 

B) Ledelsen: 

Regnskab. Endelig regnskab 

endnu ikke afsluttet. Men 

peger i retning af lille 

overskud. Der har været 

midler til fx nye møbler til 

fællesgange – sofaer med 

høje rygge.  

Terminsprøver. Afvikles for 

niende og ottende i uge 4. For 

alle elever – også Basen.  

Ledelse. Yvonne vender snart 

tilbage. Bettina går tilbage til 

Basen som lærer. Yvonne 

udskoling. Helena indskoling. 

Mette Basen. Wenche 

skoleleder.  

Smedjen. Kører rigtigt godt. 

Ole. En person købt ind til at 

arbejde med trivsel i Basen 

for de omkring 32 

medarbejdere (til 46 børn). 

Spil. Basen har taget initiativ 

til spilleeftermiddag for de 

store i Basen. Dungeon og 

dragons.  

C) Medarbejderne: 
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SFO v. Trine 

Morgenåbner. Ny medarbejder 

i SFO’en, der skal åbne om 

morgenen. Det frigiver 

personale til om 

eftermiddagen.  

Indskoling v. Gitte 

Ansættelser. Flere nye 

medarbejdere ansat. Bla 

Steen som AKT-lærer (ikke er 

statning for en anden) 

Stemning. God – fz fint med 

morgensang 

Udskoling v. Peter 

Glade for nye møbler. 

 

 

4. 

 

Eventuelt 

 

 

Elever. Mailadresser på 

elevrepræsentanterne i elevrådet. 

Dagsorden. Til opklaring. Skal dagsorden 

og referat være tilgængeligt for 

medarbejdere – og skal referater fremgå 

af hjemmesiden?  

 

Næste møde: 28.02 i Gjethuset 

 

 

5 

min. 
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